
 

Møte i rådmannsgruppa i Sogn  

Dato 06.12.21 Tid Start: 12.00 Slutt: 13.30 Møteleiar (ML) Stig Referent Joakim 

Inviterte: Stig, Gunn, Steinar, Jarle, Tor-
Einar, Øistein, Kjellaug, Karina 

Fråvær Steinar frå 12:30, Øistein frå 13:00.  

Ansv. 
Vedl./  

linkar 
Tid Sak / Tema Tiltak/Konklusjon – Kven gjer kva  Ansvarleg Frist 

FASTE SAKER 

D Alle  10 Ymse Utgjekk.     

A Alle  10 Runde rundt bordet Utgjekk.    

INNKOMNE SAKER 

B SSJ  20 
Fordeling av oppgåver – 
oppfølging av regionalplanen  

Reiseliv: Aurland og Lærdal må sjekke. 
Sogndal har kapasitet og kompetanse 
gjennom Sogn Næring til å bidra til både 
styring og leiing, Vik stiller seg bak denne. 
Luster stiller med ressursar og kompetanse. 
Høyanger og Årdal prioriterer ikkje dette 
området.  

Offentlege arbeidsplassar: Sogndal, Årdal og 
Vik ynskjer å stille med rådmenn. Årdal 
ynskjer i tillegg å ha med Terje Laberg frå 
næringsnettverket.  

Grøn Næringsutvikling: Aurland må også her 
vurdere ressursbruken opp mot andre 
oppgåver. Innspel i møtet om å kontakta SJH 
og Sogn frukt og grønt om deltaking.  

Karina: 
Sjekkar krav 
til 
samansetjing 
opp mot ny 
kommunelov.  

Steinar, 
Gunn og 
Kjellaug: 
Melder 
tilbake til 
Karina når 
ein er klar.  

ASAP 



Teknologi og digitalisering: Årdal ynskjer å ta 
ei førande rolle. Høyanger er også 
interessert i å delta.  

B SSJ/GL  5 
Søknad frå Norsk 
Villakssenter 

Kommunane handsamar saka kvar for seg. 
Høyanger, Årdal og Sogndal har ikkje denne 
typen midlar.  

Alle: 
Handsamar 
saka kvar for 
seg.  

- 

O TES/JS  15 
Ny organisering av Sogn 
Regionråd 

Tor-Einar orienterte om initiativet frå Sogndal 
om å starte arbeidet med å omdanne 
regionrådet. Jarle er oppteken av at rådet eig 
prosessen. Karina ynskjer å ta prosessen 
vidare saman med ordførarane og tek dette 
opp med rådet i neste møte. Rådet avgjer 
oppstart og frist for omdanninga.  

Karina 
Første 
halvår 22 

O Alle  20 
Auka kontingent – status i 
kommunane 

- Årdal: Vedtak, OK 
- Luster: Integrert i budsjettarbeidet, 

OK 
- Vik: Integrert i budsjettarbeidet, OK 
- Steinar: Eiga sak, ikkje handsama 
- Lærdal: Intregrert i budsjettet, ikkje 

handsama 
- Sogndal: Legg inn arbeidstimar, OK 
- Høyanger: Uavklart, skal drøfte 

deltaking i desember 

Saka må oppatt på saklista til regionrådet 
etter nyttår.  

Stig/Joakim/
Karina: Sette 
saka på 
dagsorden 
att etter 
nyttår 

Etter jul. 

O KN  15 
Kvalitetsheving av data for 
kommunale gebyr 

Orientering av Darek. Han kjem att med 
konkret sak om beløp og beskriving av 
omfang.  

Darek: 
Sender notat 
med beløp 
og 
konkretiserin
g av omfang 

Før jul  



til 
rådmennene.  

B KN  5 Ungdomsnettverket 

Nettverket har lagt nede lenge, og må det 
må bestemmast om det skal halde fram. 
Ingen av kommunane har kapasitet eller 
ynskje om det. Nettverket vert avvikla.  

Rådmennene 
melder 
tilbake i sin 
kommune. 

 

B KN  10 
Val av representantar til 
«system for styrka læring» og 
«kompetanseregion Sogn» 

Rådmannsgruppa hadde ingen merknadar til 
forslag frå programleiar og dagleg leiar til 
samansetjinga av arbeidsgruppene.  

Leiarar i styrar- og rektornettverket i to år: 
rektor Kurt Jevnaker, Årdal og styrar Anne 
Margrethe Hatlelid, Lærdal  

Årdal v/ Odd Einar Fimreite tek over 
leiarskapet av arbeidet med 
kompetanseregion Sogn fram til 1.8.2023. 
Sogndal overtek i neste omgang.  

 

 

 

 

Rådmennene 
melder frå til 
dei tilsette i 
sin 
kommune.  

  

 

O KN  10 
Sognatinget – plan for vidare 
arbeid 

Blir truleg ein dag i mars. Har laga 
arbeidsgruppe. Dato ikkje fastsett. 

  

EVENTUELT 

 KN   Status – tilsettingar 

Ny prosjektleiar i Sogn for alle Jeanette 
Walsvik byrja 1.12.2021.  

Ingrid Steine Bortne er ny programleiar i 
System for styrka læring og byrjar 1.3.2022.  

Avtalen med Høgskulen om samarbeid om 
psykolog i folkehelsearbeidet blir ikkje 
forlenga fordi det har vore krevjande å 
rekruttera og behalda psykolog.    

 

 

 

Joakim: 
Desentraliser
t utdanning 

 



Temaet desentralisert sjukepleiarutdanning 
bør vere tema neste møte.  

som sak på 
neste møte.  

 


